
آرمان ملی: عملکرد تیم ملی در دیدار با کره شمالی با انتقاد 
همراه شده است، اما مهدی تاج و مربیان تیم ملی به تمجید از 

گردانش پرداختند!  قلعه نویی و شا
   مهدی تاج 

مهدی تاج پیش از سفر تیم ملی به بیشکک برای تقابل با 
قرقیزستان در دور نهایی انتخابی جام جهانی 2026 با اشاره به 
صحبت های جواد خیابانی که تیم ملی را مایه نفاق دانست، 
گفت: واقعاً عجیب است. من نمی دانم چه می شود که آقای 
خیابانی این حرف ها را می زند آن هم در آستانه صعود به 
جام جهانی و نتایجی که ما گرفتیم. فکر می کنم در هیچ دوره ای 
از 5 بازی 13 امتیاز کسب نکردیم و اینگونه نتایج ما خوب نبوده 
است. وی افزود: همین الان جلسه ای با جهانبخش، طارمی، 
آزمون و بزرگ ترهای تیم داشتم. آنها ناراحت بودند و من گفتم 
فقط حواس شان به کسب بُرد و نتیجه گرفتن باشد. ما جواب 
حرف بیجا را می دهیم. صحبت های آقای فریادشیران را جواب 
می دهیم. بعضی ها از تهمت و دروغ است. چه اتفاقی می افتد 
که صدا و سیما چنین مهمانانی می آورد؟ همه  این حرف ها 
تهمت و دروغ است. تاج عنوان کرد: با این حال نباید الان 
به این موارد جواب بدهیم. ماموریت ما تیم ملی است و الان 
حواس مان باید به آنجا باشد. به بزرگ ترهای تیم گفتم همه 
حواس شان به کسب پیروزی باشد. هیچ عکس العملی روی 
هیچ چیزی نشان ندهند. رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به 
ماموریت های خود، ملی پوشان و قلعه نویی گفت: ماموریت 
اصلی ما تیم ملی فوتبال ایران است. تیم نوجوانان، جوانان، 
بانوان و بزرگسالان ما همه درگیر اردو هستند. همه آنها مشغول 
تدارک برای بازی های آخرین مرحله مقدماتی جام جهانی 
گر بخواهیم  هستند. باید حواس مان به این موارد باشد. ا
حواس مان به حرف های این و آن باشد نمی توانیم کار کنیم. 
گر جوابی بدهم، آیا آقای  آنها چیزی را از دست نمی دهند. من ا
فریادشیران مسئولیتی دارد که بیاید و جواب مرا بدهد؟ ما درگیر 
حرف های بی اهمیت می شویم. تاج اظهار داشت: در تیم ملی 
جوانگرایی در حال انجام شدن است و تیم نتایج خوبی گرفته 
ج از  است. شاهد هستید که همه بازی های خودمان را در خار
کشور انجام می دهیم. امروز به آقای آزمون و دیگر بزرگ ترهای 
تیم گفتم. 20 میلیارد تومان برای برگزاری یک مسابقه که تیم 
ئوس رفته و برگشته، پرداخت کردم چون که باید پرواز  به لا
اختصاصی می گرفتیم. توانستیم پرواز یک شرکت هواپیمایی را 
گرفتیم. حالا در این شرایط من بیایم جواب چه کسی را بدهم؟ 
ما و شما باید حواس مان به تقویت تیم ملی باشد. فقط برای 
پاسخ دادن به این مسائل هست. حواس ها باید به تیم ملی 

و نتایج آن باشد. 
   رحمان رضایی 

رحمان رضایی پیش از سفر اعضای تیم ملی فوتبال ایران 
به قرقیزستان برای دیدار با تیم ملی این کشور در مسابقات 

انتخابی جام جهانی 2026، اظهار داشت: در دیدار مقابل کره 
شمالی پس از اینکه 3 بر صفر به رختکن رفتیم به نظر می آمد 
که همه چیز ساده پیش می رود، اما متأسفانه اتفاقاتی پیش 
آمد و با یک بازیکن کمتر نزدیک به 45 دقیقه 10 نفره بودیم 
و سرنوشت بازی برگشت. وی افزود: کره ای ها چیزی برای از 
دست دادن نداشتند و خیلی حمله کردند و در 10 دقیقه دو 
گل زدند، ولی بازیکنان ما به خودشان آمدند و بازی را کنترل 
کردند. تیم کره برتری داشت، ولی ما حفظ نتیجه کردیم و 
یک پنالتی نیز از دست دادیم. اینها اتفاقات بازی است و 
گر 11 نفره بازی را ادامه می دادیم شاید با پنج یا شش گل  ا
بازی را به پایان می رساندیم. اتفاقات بازی است و با اخراج 
یک بازیکن و از دست دادن پنالتی نتیجه را حفظ کردیم و 
بدون رقیب در صدر جدول قرار داریم. »فاصله تیم ها با هم 
کم است و ممکن است هر اتفاقی در بازی ها بیفتد.«، مربی 
تیم ملی فوتبال ایران با بیان این جمله خاطر نشان کرد: به 
این مسأله واقف هستیم که آسیا روی تیم ملی ایران حساب 
باز می کند و باید قدر داشته های مان را بدانیم. تیم ملی 
باید به اعتماد به نفس کامل برسد و بداند جزو قدرت های 
آسیاست. در تمام گروه ها، فقط سه تیم 13 امتیاز دارند 
و صدرنشین هستند. این مسأله نشان می دهد عملکرد 
تیم ملی خیلی خوب بوده است. ما هفت گل زده ایم و تنها 
سه گل خورده ایم که گل های خورده در شرایط 10 نفره بودن 
کنش به انتقادهای جواد  ما رقم خورده است. رضایی در وا
خیابانی از امیر قلعه نویی و عملکرد تیم ملی فوتبال تصریح 
کرد: هر کسی می تواند نظر بدهد و انتقاد کند، اما در بین 
بازیکنان و کادر فنی تیم ملی دوستی و رفاقت وجود دارد و در 
دیدار با ازبکستان این مسأله را نشان دادیم. شاید در بازی ها 

کنش نشان دهد که در فوتبال طبیعی  برای لحظه ای کسی وا
گر بخواهیم این مسأله را بزرگ کنیم جالب نیست.  است. ا
تیم ملی با 13 امتیاز و با اقتدار در صدر جدول است و باید از 

آن حمایت کرد. 
   افاضلی 

هومن افاضلی مشاور و عضو کادر فنی تیم ملی فوتبال ایران 
کنش به اظهارات امروز جواد خیابانی علیه تیم ملی گفت:  در وا
اول بگویم تیم ملی برای مردم است و خیابانی حق دارد نظرش 
را بدهد و انتقاد کند. من خیابانی را سال هاست می شناسم و 
برنامه های زیادی در تلویزیون داشتیم و می دانم در ذهن او چه 
می گذرد، اما نه برای خیابانی بلکه برای همه باید گفت تیم ملی 
در حال حاضر یکی از بخش های خوب فوتبال ماست، تیمی 
که بازی هایش را می برد. بازیکنان از جاهای مختلف دنیا بدون 
ریکاوری می آیند و بازی می کنند. تیم ملی ما از بقیه بخش های 
فوتبال مان جداست. افاضلی ادامه داد: ما مردم را در خیابان 
می بینیم، این مردم فقط در رسانه نیستند. ما مردم را در 
خیابان و فرودگاه می بینیم که از تیم ملی خوشحال هستند. 
تعداد آدم های راضی از تعداد آدم های ناراضی بیشتر است و 
هیچ وقت نمی توانید همه را راضی نگه دارید. تیم های باشگاهی 
ما شرایط خوبی ندارند و نتایج شان را در آسیا می بینید. ما 
شرایط سخت افزاری خوبی نداریم، اما با این حال، تیم ملی در 
سطح آسیا موفق است. در رنکینگ فیفا جایگاه خوبی دارد و 
به ندرت در رده نوزدهم بوده است. در آسیا تیم دوم هستیم 
و فکر نمی کنم در بقیه جاها دوم باشیم. به چه علت باید اینها 
را از مردم بگیریم؟ بازیکنان از جاهای مختلف دنیا می آیند و با 
افتخار برای مردم کشورشان بازی می کنند و منتی هم ندارند. 

چه اصراری داریم بگوییم این چیزها خوب نیست؟
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کنش به انتقادات از بازی با کره جنوبی  در وا

تمجید تاج و دوستان قلعه نویی از تیم ملی! 

باز هم یک رکورد تاریخی دیگر  
برای لبران جیمز 

در ادامه رقابت های لیگ بسکتبال NBA که 
صبح دیروز )شنبه - 26 آبان 1403( با برگزاری 12 
بازی پیگیری شد، تیم لیکرز در روز رکوردشکنی 
، موفق شد با نتیجه 120 - 115 تیم  لبران جیمز
سن آنتونیو اسپرز را شکست دهد. فوق ستاره 
40 ساله در این بازی نیز همانند سه بازی گذشته 
تیم لیکرز موفق به ثبت تریپل دبل شد تا به 
مسن ترین بازیکن تاریخ NBA تبدیل شود که 
در چهار بازی متوالی به چنین آماری دست پیدا 
کرده است. لبران در این بازی 15 امتیاز، 12 پاس 
گل و 16 ریباند را به ثبت رساند تا تاثیر مستقیمی 
در کسب چهارمین برد متوالی لیکرز داشته باشد. 
این رکورد پیشتر نیز با سه تریپل دبل متوالی در 

اختیار خود لبران جیمز بود. 

ویژه

هواداران تیم ملی هندوراس پس 
از پیروزی برابر تیم ملی مکزیک با 
گیره را  پرتاب یک بطری سر خاویر آ
شکستند. پزشک تیم ملی مکزیک 
هم فوراً در صحنه حاضر شد و سعی 

کرد جلو خونریزی را بگیرد. 

سروش رفیعی در بازی مقابل الغرافه 
نتوانست عملکرد خوبی داشته باشد 
و به رغم حضور کامل در زمین و بستن 
بازوبند کاپیتانی در دقایق پایانی، 
خ ها مقابل گل  برای بازی بعدی سر

گهر از لیست بازی خط خورد. 
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بهتاش فریبا پیشکسوت و کارشناس فوتبال 
گردان قلعه نویی در  کشورمان در مورد برد شا

رقابت های انتخابی جام جهانی صحبت کرد. 
 نظر شما در خصوص برتری تیم ملی مقابل 

کره شمالی چیست؟
 اصل قضیه این بود که در نیمه اول خیلی 
خوب بودیم و سه گل زدیم حتی می شد دو تا سه 
گل دیگر هم بزنیم ولی در نیمه دوم با یک اشتباه 
10 نفره شدیم. کره شمالی روی سرعت خود باعث 
شد تا بیش از 40 دقیقه با یک یار کمتر بازی کنیم. 
روی دو اتفاق با اشتباهاتی که خودمان کردیم 
اختلاف به یک گل رسید. یاد زمانی می افتم 
که خودمان بازی کردیم و 3 گل پیش افتادیم، 
چشم مرحوم ناصر حجازی آسیب دید و دو گل 
خوردیم، در نهایت برنده شدیم. این بازی هم 
داستان تکرار شد و مهم کسب 3 امتیاز بود. صدر 
جدول را حفظ کردیم و به صعود امیدوارتر شدیم. 
خیلی خوب بودیم و با 3 گلی که زدیم به برتری پر 
گل دل بستیم، اما یک اخراج کار دستمان داد و 
به سختی بردیم. البته در نیمه نخست عزت ا...ی 
و کریمی در میانه زمین عملکرد خوبی نداشتند و 
در ساختن موقعیت برای مهاجمان خوب کار 
نکردند. در نیمه دوم کمی بهتر شدیم ولی در گل 

خط هافبک روز خوبی را سپری نکرد. 
گر در جام جهانی برابر تیمی قوی تر از     ا
کره شمالی ۱۰ نفره شویم چگونه می خواهیم 

امتیاز بگیریم؟
هر بازی شرایط خودش را دارد و نمی توان از 
حالا درباره یک بازی در جام جهانی صحبت کرد. 
گر به آرژانتین خوردیم چه می شود. فوتبال  فرضاً ا
یک بازی غیرقابل پیش بینی است. بالاخره تیم 
ما توانست قطر را 4 بر یک بردیم. نیمه دوم بازی 
ما با کره شمالی روز بد تیم ملی بود. فکر می کردیم 
بازی آسانی با کره داریم، اما بازی به شکل دیگری 
گر اخراجی نمی دادیم به گل های  رقم خورد. ا
گر پنالتی طارمی گل  بعدی هم می رسیدیم یا ا
می شد به بازی برمی گشتیم پس نمی توان گفت 
در جام جهانی چه می شود. قاعدتاً تیم ملی 
می تواند بهتر از این بازی کند ولی اتفاقات در 

فوتبال تعیین کننده است. 
 در مورد جوانگرایی در تیم ملی چه نظری 

دارید؟
 آریا یوسفی یکی از بازیکنان خوب ما برابر 
کره شمالی بود. مهم ترین مسأله در بازی های 
انتخابی صعود به جام جهانی است. بعد از صعود 
باید به جوانگرایی بیشتری پرداخت. بعد از برتری 
بر قرقیزستان سعود بالای ۹۸ درصد قطعی شده 
و باید برای صدرنشینی بجنگیم. یادمان باشد 
بازیکنان 33 و 34 ساله تیم ملی در جام جهانی 
35 و 36 ساله هستند. پس نیاز به جوانگرایی 
داریم ولی با شیب ملایم و نمی توانیم بی گدار به 
آب بزنیم. ضمن اینکه حتماً به جوان هایی بازی 
برسد که شایستگی های خود را نشان داده اند. 
الان یکسری جوان داریم که می توانند کمک 
زیادی کنند. آنهایی که لژیونر شده اند و صاحب 
تجربه هستند. وضع مالی فدراسیون هم که با 
درآمد های جرائم کمیته های مختلف خیلی 
خوب است. پس به صعود از گروه فکر و راه های 

تقویت تیم ملی را اجرایی کنیم. 

فریبا: 
فوتبال یک بازی 

غیرقابل پیش بینی است

ایران - قطر در بین حساس ترین  
بازی های آسیا 

 )FIBA( ایسنا: فدراسیون جهانی بسکتبال
در گزارشی به معرفی حساس ترین بازی های 
پنجره دوم مسابقات انتخابی کاپ آسیا 2025 
- عربستان پرداخت که تقابل تیم های ملی 
ایران - قطر نیز در جمع این بازی ها قرار دارد. 
فیبا درباره این بازی نوشت: بازی قطر و ایران 
در دوحه از چند جهت حساس است. دلیل 
اول اینکه قطری ها برای این پنجره در حالی با 
کان دمیر سرمربی ترکیه ای خود به مصاف  ها
کان دمیر  ایران می روند که در پنجره قبل، ها
هدایت تیم ملی ایران را بر عهده داشت. دلیل 
کان در دیدار قبلی دو تیم، با  دیگر اینکه ها
تیم ملی ایران موفق شد ۷6 - ۷4 قطر را در یک 
کنون قطری ها این  بازی نزدیک شکست دهد و ا
خواسته را دارند که دمیر این کار را برای آن ها 
کان دمیر جایگزین تاناسیس  هم تکرار کند. ها

اسکورتوپولوس شده است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
  طبق آخرین خبرهای منتشر شده در رسانه های ایتالیایی 
و همان طور که پیش بینی شده بود، باشگاه یوونتوس و پل پوگبا 
برای فسخ قرارداد فی مابین به توافق دست پیدا کرده اند. پوگبا 
با وجود کاهش محرومیت 4 ساله اش به 1۸ ماه در نتیجه مثبت 
شدن تست دوپینگ در ابتدای فصل گذشته و امکان بازگشت او 
به میادین از ماه ژانویه، باید یوونتوس را ترک کند. قوانین هم به 
بانوی پیر این اجازه را می دهد که به دلیل وقفه افتادن در مدت 
همکاری بازیکن، قراردادش را فسخ کند. با وجود ابراز تمایل 
بازیکن به ماندن در تورین، باشگاه نمی خواهد فرصت به وجود 
آمده برای کاهش هزینه های جاری خود را از دست بدهد. فسخ 
قرارداد پوگبای 31 ساله یوونتوس را از پرداخت حقوق ۸ میلیون 
یورویی بازیکن در هر فصل نجات خواهد داد و این در حالیست 
که بسته به عملکرد بازیکن این رقم می توانست به 10 میلیون 
یورو در فصل هم برسد. طبق گزارش نشریه گاتزتا دلواسپورت، با 
احتساب مالیاتی که یوونتوس بابت حقوق پوگبا می پردازد، این 
باشگاه از فسخ قرارداد با پوگبا 30 میلیون یورو پس از انداز می کند 
که این رقم به میزان قابل توجهی به بهبود وضعیت تراز مالی 
باشگاه کمک خواهد کرد. در همین حال پل پوگبا نیز در آمریکا 
مشغول انجام تمرینات خود به صورت انفرادی است تا آماده 
بازگشت به میادین شود. او با فسخ قراردادش بازیکن آزاد شده 
و می تواند به هر تیمی که بخواهد ملحق شود. گفته می شود که 
او چند مشتری انگلیسی و سایر نقاط اروپا و همین طور مشتریان 

در MLS آمریکا دارد.  ؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

رضا درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
کنشی جالب توجه به شایعه حضورش در  وا

انتخابات فدراسیون فوتبال نشان داد. 
کادمی   آ

رضا درویش در حاشیه مراسم افتتاحیه 
درباره  درفشی فر  ورزشگاه  چمن  زمین 
کادمی باشگاه ها گفت: یکی اش  حاشیه های آ
این است که نظارت کم است، هر جا نظارت کم 
باشد مشکلات درست می شود. همان طور که 
می دانید این زمین ما سال ها دست پیمانکار 
بود، ولی تیم های پایه پرسپولیس مجبور بودند 
دو ساعت به دو ساعت در تهران زمین پیدا و 
تمرین کنند. من حدود دو سال پیش دیدم 
بهتر این است که از منفعت مان چشم پوشی 
و از مجموعه درفشی فر استفاده کنیم. یک 
مراحلی را گذراندیم و اینجا را گرفتیم و کاملاً 
از  باید  گذاشتیم.  پایه   تیم های  اختیار  در 
تشکر  شهر  شورای  و   5 منطقه  شهرداری 
کنیم که بودجه ای را تخصیص دادند تا چمن 
مصنوعی این مجموعه تعویض شود تا از این به 
کیفیتی را در اختیار داشته باشیم.  بعد چمن با
همین طور در ادامه استخر مجموعه درفشی فر 
را آماده بهره برداری کردیم. خدا کمک کرد که 
تعمیرات خوابگاه هم انجام شود تا بتوانیم 
بیش ترین امکانات را تیم های پایه بگذاریم و 

بیش ترین تقاضا را هم از آنها داشته باشیم. 
 تبلیغات 

وی راجع به اینکه باشگاه پرسپولیس برای 
تبلیغات محیطی به سازمان لیگ نامه زده، 
اما جوابی نگرفته است، تصریح کرد: سازمان 
بورس یک نامه ای به ما زد که باید همه درآمدها 
را افشا کنیم. یکی از درآمدها تبلیغات محیطی 
بود. الان ما دو مشکل داریم و بین دو مجرا قرار 
گرفتیم. یک مجرای نظارتی و یکی هم آنکه 
کمیت فوتبال را در دست دارد. بازرسی  حا
که سازمان  کشور یک نامه ای به ما زد  کل 
لیگ طبق اسناد یک شرکت خصوصی است 
و شما برای اینکه امکانات تان را به یک شرکت 
خصوصی بدهید باید از طریق مناقصه باشد 
که این کار صورت نگرفته است و ما هم ابلاغ 
گذاری نداریم.  کردیم که اصلاً نقشی در این وا
ما همان نامه ای که سازمان بورس به ما زده بود 
را به سازمان لیگ دادیم تا جواب ما را بدهند که 
درآمدهای مان را برای بارگذاری در بورس اعلام 
کنیم. امیدوارم به ما جوابی بدهند که در آینده 

مشمول جرایم بورسی نشویم. 
  پرونده لوکادیا

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس درباره پرونده 
لوکادیا و اینکه در گذشته گفته بود توانسته اند 

از او غرامت بگیرند، اما رأی دادگاه CAS خلاف 
آن بود و آیا پرسپولیس این پرونده را پیگیری 
، گفت: از CAS بالاتر که مرجعی  می کند یا خیر
در ورزش وجود ندارد. آنچه را ما در گذشته 
گفتیم امروز فیفا هم در رأی اش صراحتاً اذعان 
دارد که پرسپولیس در بُعد فسخ غیرقانونی 
لوکادیا برنده شده، اما به یک جهت غیرورزشی 
لحاظ کرده است و مشمول جریمه نمی شود. 
در مطلب دوم رأی آمده است که نبود این 
بازیکن هم در قهرمانی پرسپولیس تاثیری 
نداشته و این باشگاه دچار خُسران نشده 
پرسپولیس  باشگاه  گر  ا اینکه  ضمن  است، 
بازیکن گران تر جذب می کرد باید مابه التفاوت 
آن را دریافت می کرد که البته بازیکن ارزان تر 
جذب کرده است. البته لوکادیا هم درخواست 
غرامت کرده بود که فیفا گفته بود که شامل 

حال او نمی شود. 
  اورونوف

کنش  مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در وا
ارونوف  استون  با  قرارداد  تمدید  بحث  به 
خاطر نشان کرد: هفته پیش که برای مداوا به 
ازبکستان رفته بود یک صحبتی با هم داشتیم. 
او علاقه مند است و می گوید که پرسپولیس 
خانه اش است. یکسری نظراتی دارد و قرار 
که وکیل بین المللی اش به ایران  شد زمانی 
کنیم تا توافق  می آید در حضور او صحبت 
نهایی حاصل شود. وی درباره برکناری محسن 
کادمی باشگاه پرسپولیس گفت: به  خلیلی از آ
هر جهت قبل از خلیلی مدیر دیگری بر مسند 
کار بود. از یک جنبه، مشکلاتی وجود داشت که 
سازمان های نظارتی هم به خود ایشان گفته 
بودند و گفته شد که از فرد دیگری به جای او 

استفاده کنیم. 
 میزبانی 

درویش در پاسخ به سؤالی در مورد میزبانی 
تیم های آسیایی یادآور شد: نمی دانم چه 
بگویم که فردا باز هم جریمه نشویم. ما باید 
که می توانیم  تابع باشیم، یک وقت هست 
تأثیرگذار باشیم، ولی وقتی خودشان دیکته را 
می نویسند و خودشان هم ابلاغ می کنند کاری 
نمی شود کرد. همین یک بازی با الغرافه که 
به دبی رفتیم، شاید حدود 20 میلیارد تومان 
هزینه کردیم. این در حالی است که در ابتدای 
فصل ما یک پیش بینی برای درآمدهای مان 
کردیم و الان باید بیشتر هزینه کنیم که تأمین 
آن سخت است. امیدوارم به روزی برسیم که 
حقوق حقه باشگاه های ایرانی را صحه بگذارند 
و به خاطر اینکه کسی را نداریم تا از ما دفاع کند 
به این روز نیفتیم. ببینید چند سال می گذرد 

از اینکه پول ما در AFC مانده است و ما تعداد 
زیادی نامه نوشتیم، ولی کسی باید باشد که 
حقوق پرسپولیس را بدهد. از طرف دیگری 
می گویند پول بازیکن را دیر بدهید جریمه 
 AFC می شوید. حقوق حق مان در حساب
هست به ما نمی دهند و تأخیر در پرداخت را 

جریمه می کنند. 
 مالی 

درویش در پاسخ به این سؤال که »حساب 
باشگاه بسته است؟«، گفت: بله مدت هاست 
که بسته است. وی درباره اینکه تا الان چقدر 
فکر  کرد:  نشان  خاطر  است،  شده  جریمه 
می کنم تا الان چهار میلیارد تومان جریمه 
شده ام که به کمیته استیناف اعتراض کردیم. 
به هر حال اساس جرم و مجازات باید همراه 
بوده و تناسب داشته باشد. مثلاً من ماهی 
40 میلیون تومان می گیرم، ولی چهار میلیارد 
تومان جریمه شدم و نزدیک به 100 ماه باید 

جریمه پرداخت کنم و هیچ کار دیگری نکنم! 
نمی دانم ایراد کجاست و امیدوارم به جایی 
برسد که این مشکلات مرتفع شود. باید یک 
رویکردی داشته باشند که قابل انجام باشد 
و بگویند این جریمه براساس چه کاری است 
یا باید جریمه کنند یا محروم. مگر می توانند 
هم جریمه کنند و هم محروم؟! این مسأله یک 

مقدار کار را سخت می کند. 
 بیرانوند 

کنش  مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در وا
کرد: چیزی  به رأی پرونده بیرانوند عنوان 
نمی دانم، باید از کمیته استیناف سؤال کنید. 
درویش درباره نزدیکی به انتخابات فدراسیون 
و شائبه هایی که از حضور او در انتخابات مطرح 
شده است، اظهار داشت: ما صراحتاً اعلام 
گر بنا  کردیم که نه، ما نرفته محرومیت داریم ا
باشد که بیاییم که از صفحه روزگار محومان 

می کنند!

گل های غیرقابل پیش بینی خوردیم 

تیم ملی فوتبال ایران مقابل کره شمالی، به برتری رسید. به 
نظرم نیمه اول بازی خوبی از تیم ملی شاهد بودیم. مشکلاتی 
که از بازی های گذشته داشتیم هم برطرف شده، اما در نیمه 
دوم وقتی یک یارمان اخراج شد تمام تمرکز تیم از بین رفت. 
با توجه به اخراج شجاع خلیل زاده در بخش دفاعی مشکلات 
عظیمی داشتیم و 2 گل غیرقابل پیش بینی خوردیم که به 
گر بیرانوند درون دروازه نبود شاید گل های بیشتری  نظرم ا
هم دریافت می کردیم. ما باید در بخش دفاعی نیز برنامه ریزی 
دقیق تری داشته باشیم تا چنین اشتباهات فاحشی نداشته 
باشیم. تیم ملی در نیمه اول نمره قبولی گرفت و رو به جلو 
بود، اما در نیمه دوم با توجه به عدم داشتن تمرکز کافی شکل 
تیم عوض شد و افت زیادی داشتیم. به اعتقاد من بازیکنان 
بسیار خوبی داریم. قلعه نویی آرام و آهسته بازیکنان جوان را به 
گر بیش  که ا تیم ملی تزریق می کند که به نظرم عاقلانه است، چرا
از حد از بازیکنان جوان استفاده شود ممکن است تا آن ها در 
جو سنگین بازی ها افت کنند و نتوانند عملکرد خوبشان را به 
نمایش بگذارند و این دقیقاً نتیجه منفی خواهد داد. نکته ای 
که مهم است، این است که ما در یکسری پست ها بازیکنان 
جوان را تزریق کنیم. در نیمه دوم با توجه به 10 نفره شدن تیم؛ 
شیرازه تیم ملی فرو ریخت. در جام جهانی حریفان تا دندان 
مسلح هستند و باید با روحیه مضاعف در این تورنمنت ظاهر 
شویم. با توجه به بازیکنان جوان و خوبی که در اختیار داریم به 
گر برنامه ریزی درستی صورت بگیرد؛ پتانسیل حضور در  نظرم ا
مرحله دوم جام جهانی را خواهیم داشت و باید کمی شکل بازی 
تیم ملی تغییر کند. تا به اینجا در صدر جدول هستیم و مقابل 
تیم های خوبی بازی کردیم و نتایج خوبی هم گرفتیم. طارمی در 
حال حاضر بهترین فوروارد ایران است و در اینتر مقابل تیم های 
بزرگی بازی کرده. هرچند یک پنالتی از دست داد، اما عملکرد 
موثری داشت. فوتبال دنیا به سمت جوانگرایی سوق پیدا کرده. 
ما بازیکنانی مثل وحید امیری و عالشیاه داریم که علی رغم سن 
بالایی که دارند به نظرم بهترین گزینه هستند تا بازیکنان جوان 
، گاریدو بهترین  در کنار آنها تجربه کسب کنند. مقابل گل گهر
ترکیب را به زمین فرستاد و بازیکنانی مثل میلاد محمدی، فرشاد 
فرجی در دفاع عملکرد خوبی داشتند. در کنار آنها احمدزاده و 
گر گاریدو از عناصر هجومی  آل کثیر هم عملکرد خوبی داشتند. ا
استفاده بیشتری کند می تواند نتیجه بهتری ببیند. امیدوارم 
گاریدو ترکیب اصلی خودش را زودتر پیدا کند و تغییرات زیادی 
ایجاد نکند تا به این صورت بازیکنان با هم هماهنگ شوند. 
گر پرسپولیس زوج خود را پیدا کند قطعاً هیچ تیمی نمی تواند  ا

مقابل سرخ پوشان قد علم کند. 

محمودکلهر
کارشناسفوتبال

درویش: به انتخابات بیایم از صفحه روزگار محوم می کنند! 


